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Svečanom sjednicom Općinskog vijeća proslavljen je Dan općine Veliki Bukovec i blagdan 

Svetog Franje Asiškog, a svečanosti su nazočili i mnogi uvaženi gosti, zamjenica župana 

Varaždinske županije Silvija Zagorec, načelnici i gradonačelnici te predstavnici udruga i 

društava s područja općine.

Sjednicu je otvorila predsjednica Općinskog vijeća Jasenka Zdelar koja je naglasila kako je

Općina Veliki Bukovec jedna od najmanjih u Varaždinskoj županiji, ali i da sa skromnim 

proračunom polako i sigurno ostvaruju svoje ciljeve. Zahvalila se i Županiji na angažmanu 

oko dobivanja odštete zbog pretrpljenih šteta od tuče.

Načelnik Općine Franjo Vrbanić pozdravio sve prisutne te je iskoristio priliku kako bi 

predstavio prvi službeni grb i zastavu u povijesti općine, s obzirom da je Veliki Bukovec 

jedna od rijetkih općina u Varaždinskoj županiji koja to do sada nije imala.



- Sretan sam i ponosan što konačno naša općina ima svoj grb i zastavu. Mnogi su me 

pitali kada ćemo to riješiti, i unatoč tome što nam je to bio prioritet, trebalo nam je šest 

godina da to riješimo s time da je proces od idejnog rješenja do odluke koju smo donijeli 

prošlog tjedna na općinskom vijeću trajao dvije godine. Imali smo nekoliko rješenja, tražili 

smo ono što predstavlja općinu. Mislim da možemo biti zadovoljni i ponosni ono što 

predstavlja, a predstavlja našeg zaštitnika nebeskog sv. Franju i proizvod vrijednih ljudi koji

žive na području općine jer znamo da proizvodnja ovdje predstavlja čak 40 posto ukupne 

proizvodnje u Hrvatskoj, što je podatak koji nisam znao dok se nije dogodila ona 

elementarna nepogoda - istaknuo je načelnik općine Veliki Bukovec, Franjo Vrbanić.

Zamjenica župana Silvija Zagorec također je uputila čestitke općinskom vodstvu te svim 

mještanima te je pohvalila što se na općinskom grbu nalazi cvijet kao simbol nade, ljubavi i

mira.

-Raduju me ove informacije koje sam imala prilike čuti od načelnika. Ovo je općina koja 

ima lijepu vizuru i koja raste iz dana u dan i iz godine u godinu. Općina Veliki Bukovec je 

općina poželjna za život 365 dana u godini. Posebno me veseli briga o mladima, a zajedno

sa Varaždinskom županijom koja je osnivač škola dižemo standard i postavljamo određeni 

nadstandard. Ovo je kraj vrijednih i marljivih obrtnika, gospodarstvenika i nadasve 

samozatajnih poljoprivrednika. Varaždinska županija je u protekle tri godine povećala 

sredstva i za poljoprivredu, ona je naš prioritet i po poljoprivredi smo prva županija u 

Republici Hrvatskoj. Zato pozivam naše poljoprivrednike i OPG-ove da koriste naše mjere.

Jedino kroz zajedništvo možemo napraviti jako puno, ovdje vizija ne 

nedostaje.Prepoznatljivi ste po svojim udrugama koje daju onu humanu notu svakoj općini.

Imate načelnika i općinsko vijeće koje ima razumijevanje za rad svojih žitelja te kreira 

politike koje su isključivo na dobrobit svojih mještana- poručila je zamjenica župana.

U ime svih prisutnih načelnika i gradonačelnika obratio se načelnik Općine Mali Bukovec 

Darko Marković, a program svečane sjednice upotpunio je i tamburaški sastav.




















